
 

 

Bestyrelsesmøde  

2024-11-06 kl.17.00 

i Arnborg 
Dagsorden  
Ordstyrer: Dina 

Referent: Flemming 

Deltagere:  

Afbud: Anni Sahlholdt, Marianne 

 
 

Emne Uddybning O= Oriente-

ring 

D=Debat 

B=Beslutning 

Ansvarlig Referat 

 

17.00 Godkendelse af referat 

 

  Dina Godkendt 

17.10 Opfølgning på Tour de 

bestyrelse 

 

SØVN var det fælles 

tema. Derefter var vi til 

forskellige oplæg. 

D Dina Vi oplevede et veltilrettelagt forløb og fik alle noget 

forskelligt med hjem. Vi kan opfordre alle til at sætte 

sig ind i emnet søvn, da det har stor betydning for både 

børns og voksnes trivsel. Malene har modtaget Power-

Point fra de forskellige oplæg, som Malene videresen-

der til bestyrelsen. 

17.25 Status på dagtilbud  O/D Li-

sette/Flem-

ming 

Den bevilling som §24a institutionerne sendte til for-

valtningen vedr. bustransport, er blevet afvist. 

Lisette informerede om ”Tæt og tør”, hvor Kølkær vug-

gestue har succes med, at børnene kommer tidligt af 

med bleen. 

Flemming har fået feedback på forældrefolderen. Den 

tilpasses og sendes til Malene B. for yderligere kom-

mentarer 



Vi har pt. 2 PA-elever i hhv. Kølkær og Arnborg. 1/12-

24 får vi en pædagogstuderende i Kølkær. 

Økonomi: Vi regner med at gå i 0. 

Vi er i gang med lydmålinger i Kølkær dagtilbud, og 

afventer tilbagemelding om dette. 

Flemming arbejder med en ansøgning til Nordea-fon-

den, med henblik på at lave en udflugt for børnehave-

børnene til foråret. 

 

 

17.40 Status på skole Byggeri 

Hjernesmart 

Ledelse 

Foto 

 

 O/D Mari-

anne/Malene 

Byggeri: Det nye kontor i Arnborg forventes færdigt i 

uge 47. I Kølkær har vi i nærmeste fremtid overblik 

over placering af det nye madkundskabslokale. Malene 

orienterer løbende forældrene. 

 

Bestyrelsen sender en anmodning til BOU om økono-

misk støtte til opførelse af nyt faglokale. 

 

Hjernesmart: Vi arbejder på at blive ”Hjernesmart 

Skole.” Personalet har haft første, ud af tre, oplæg af 

Anette Prehn om dette. Nøgleordene er bl.a.; læring 

empati, indre ro og selvkontrol. Dette er finansieret via 

en pulje hos forvaltningen, som vi har fået del i. Når vi 

er lidt længere i processen, vil vi se nærmere på hvor-

dan, vi kan promovere os omkring dette 

 

Ledelse: Vi har hørt fra og modtaget ansøgninger fra 

flere spændende kandidater i forhold til SFO/viceskole-

leder stillingen, der forventes besat pr 1/1-2025 

Indtil da tager Malene sig af skoledelen og Flemming 

sig af SFOén. 

 



Vi har søgt penge i en ”morgensangspulje” og vi har 

modtaget kr. 14.000, -. Disse vil vi bruge på nye instru-

menter, så vi kan udvikle på morgensang. 

 

Foto: Vi hører fra fotografen når billederne er klar. 

Fremover vil vi arbejde på at sende info om fotografe-

ring ud til forældrene 1 til 1 ½ uge inden ferien. 

 

”Syrebomber”: I Arnborg har vi et par gange set flasker 

med et, for os, ukendt materiale, som kan have bræn-

dende eller ætsende effekt. Vi har været i kontakt med 

SSP om dette. Yderligere har Dina delt det på Arnborgs 

Facebook-side.  

 

Vi har haft en del hærværk i Kølkær, og senest er der 

blevet skår hul i vores hoppepude. Malene sender ud-

kast til tekst til Maria, der deler det på Kølkærs face-

bookgruppe. 

17.55 Status på principper  Budget/økonomi 

Vedhæftet forrige 

møde 

Digitalt princip afven-

ter. 

Vikardækning er lagt 

på hjemmesiden. 

O/B Dina/Malene Malene har lavet princip for budget og regnskab, og 

præsenterede dette. Malene tager princippet med på 

næste bestyrelsesmøde til underskrift. 

 

Digitalt princip behandles på næste bestyrelsesmøde 

 

Vikardækningsprincippet blev problematiseret. Der til-

føjes linjen: Vi bestræber os på at vikaren har en rele-

vant faglig baggrund. 

18.15 Pjecen fra Skole og 

forældre 

 O/D Dina Denne tages på næste møde. 

18.30 Drøftelse af politik om-

kring fotos 

Oplæg fra Anni D/B Anni/Dina Vi debatterede dette og blev ikke færdige. Vi fortsætter 

på bestyrelsesmødet i januar, hvor vi ønsker, at Anni 

fremlægger oplægget, inden vi beslutter os.  



 Evt. Julekurv 

Snerydning i Kølkær 

 

 

  Dagtilbud og skole sørger selv for julegaver. 

 

Hallen spørger om vi kan lave fælles snerydningsaftale. 

Malene forhører sig om dette hos Torben. 

 

 


